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کلاهبرداری ۵۰ میلیاردی با ارسال پیامک  جعلی کالا برگ الکترونیک
کلاهبرداران ســایبری و هکرها در یک  ماه اخیر از طریق ارســال 
پیامک های جعلی با موضوع کالا برگ الکترونیک و یارانه معیشتی 
بیش از ۵۰ میلیارد ریال از شــهروندان یزدی کلاهبرداری کردند. بنا 
بر اعلام پلیس فتای یزد، پیامک های جعلی با عناوین مشابه میزان 
یارانه معیشتی، ثبت نام و دریافت کالابرگ الکترونیک را نادیده بگیرید 
و هرگــز به لینک های آنها کلیک نکنید و در صورت دریافت پیامک 
حاوی لینک کالابرگ الکترونیکی و یا بسته معیشتی از طرف دوستان 

و افراد مورد اعتماد شــما نشان دهنده هک شدن و آلوده بودن تلفن 
همراه آنهــا به بدافزار بوده و دلیلی بر اصالت و تایید پیامک و لینک 
نمی باشد. فتای یزد اعلام کرد که کلیه پیامک های حاوی لینک های 
با عناوین بسته معیشتی که از طرف دوستان و افراد معتبر برای شما 
ارســال می شود جعلی بوده و در صورت باز کردن لینک تلفن همراه 
شما هک شده و با وارد کردن اطلاعات شخصی و بانکی حساب های 
بانکی شــما توسط هکر و کلاهبردار خالی خواهد شد. بر اساس این 

اعلام کلاهبرداران سایبری و هکرها در یکماه اخیر بیش از ۵۰ میلیارد 
ریال از شهروندان یزدی کلاهبرداری کردند.اکثر مالباختگان پیامک و 
لینک جعلی یارانه معیشتی و کالابرگ الکترونیکی را از دوستان و افراد 
سرشناسی دریافت کرده اند که مورد اطمینان و دارای اعتبار اجتماعی 
بالایی بوده اند؛ لذا از باز کردن پیامک های دارای لینک و یا وارد کردن 
اطلاعات بانکی و هویتی در صفحاتی و سایت هایی که بر روی تلفن 

همراه شما باز می شود جدا خودداری کنید.

جامعه

اخبار کوتاه 

رییس ستاد کل نیروهای مسلح گفت: عملیات »وعده صادق« 
با موفقیت کامل از شب گذشــته تا امروز صبح انجام و به همه 

اهدافش نائل شد.
»سرلشــکر محمد باقری« رئیس ســتاد کل نیروهای مسلح 
درباره پاســخ نیروی هوا فضای ســپاه به جنایات اخیر رژیم 
صهیونیســتی در حمله به بخش کنســولی ســفارت ایران در 
دمشــق و شهادت جمعی از مستشــاران کشورمان در سوریه، 
اظهار کرد: عملیات وعده صادق با اســم رمز »یا رسول الله« 
با موفقیت کامل از شــب گذشته تا امروز صبح به انجام رسید 

و به همه اهدافش نائل شد.
سرلشــکر باقری بیان کــرد: علت این عملیــات عبور رژیم 
صهیونیســتی از خطوط قرمزی بــود که برای ما به هیچ وجه 
قابل تحمل نبود؛ اینکه رژیم صهیونیســتی بخش کنســولی 
ســفارت جمهوری اســلامی ایران را مورد هدف قرار دهد و 
مستشــاران قانونی کشــورمان را که به دعوت دولت سوریه 
برای مقابله با تروریسم در آن کشــور حضور قانونی داشتند، 
مورد هدف قرار دهد و به شــهادت برســاند، عبور از خطوط 

بود. قرمز 
رئیس ســتاد کل نیروهای مســلح ادامــه داد: در همین ۱۰ 
روز گذشــته همه جهان غیر از دو، ســه کشــوری که حامی 
مطلق رژیم صهیونیســتی هستند، این اقدام صهیونیست ها را 
محکوم کردند و باید به اقدام آنان پاســخ داده می شــد. مقام 
معظم رهبری نیز فرمودند که ایــن تنبیه باید صورت گیرد و 
با همت ســپاه پاسداران و کمک ســایر نیروهای مسلح این 

شد. انجام  عملیات 

وی ادامــه داد: عملیــات به نحوی طرح ریزی شــد که هم 
مرکز اطلاعاتی بزرگی که اطلاعات لازم را برای این جنایت 
صهیونیســت ها در ارتفاعات جبل الشــیخ و در مرز سوریه با 
فلسطین اشــغالی تأمین می کرد، مورد هدف قرار گیرد و هم 
پایــگاه هوایی نواتیم کــه هواپیماهای اف ۳۵ که برای مورد 

هدف قرار دادن کنســولگری ما در دمشــق از آنجا بلند شده 
بودند، مورد هدف قرار گیرد. خداوند را شــاکریم که هر دوی 
این مراکز در حد قابل توجهــی مورد انهدام قرار گرفتند و از 

افتادند. کار 
سرلشــکر باقری تصریــح کرد: در این عملیــات تعداد قابل 

توجهی پهپاد، موشــک های کروز و موشــک های بالســتیک 
با اســتفاده از تاکتیک های کاملًا اندیشــیده شــده و طراحی 
مناســب مورد اســتفاده قرار گرفت که نه گنبــد آهنین و نه 
سپر دفاع موشــکی رژیم صهیونیستی نتوانســت مقابله قابل 
توجهی با این امکانات و عملیات داشــته باشد و این عملیات 

به اهدافش نائل شد. 
حمله به کنسولگری ایران با چراغ سبز آمریکا انجام شد

رئیس ســتاد کل نیروهای مسلح تاکید کرد: آمریکا اعلام 
می کرد از عملیات دمشــق اطلاع نداشته است، اما در واقع 
آن کار بــا چراغ ســبز آمریکا انجام شــده بــود. همچنین 
آمریکا اعــلام می کرد به دنبال توســعه تنــش در منطقه 
نیســت، اما اطلاعات ما حاکی از آن اســت که آمریکا در 
دفاع از رژیم صهیونیســتی با تمام توان در فضای عراق و 
اردن وارد عمل شــد تا عملیات خنثی شود، اما آمریکا هم 
نتوانســت چنین کاری را انجام دهد و بــه حمدالله عملیات 

رسید. هدفش  به 
وی افزود: ما این عملیات را منتــج به نتیجه کامل می بینیم 
و این عملیات از نظر ما خاتمه یافته اســت و قصدی مبنی بر 
ادامه این عملیات وجود ندارد، اما چنانچه رژیم صهیونیســتی 
اقدامــی را علیه جمهوری اســلامی ایران چه در خاک مان و 
چه در مراکز متعلق به ما در کشــور ســوریه یا جای دیگری 
انجــام دهد، عملیات بعدی ما بســیار بزرگ تر از این عملیات 

انجام خواهد شد.
ایران مراکز جمعیتی و اقتصادی را مورد هدف قرار نداد

سرلشکر باقری تاکید کرد: توانمندی ما بر این مبنا بود که ده ها 

برابر بزرگ تر از این عملیات، عملیات موشــکی و پهپادی علیه 
رژیم صهیونیســتی داشته باشــیم، اما این کار را انجام ندادیم و 
ســعی کردیم در حدی که این تنبیه اتفاق بیفتد، عملیات انجام 
شود. در این عملیات مراکز جمعیتی و اقتصادی زده نشد تا ارتش 
متجاوز صهیونیست ها بداند که اقدام تجاوزگرانه آنان بدون پاسخ 
نمی ماند و قطعــاً ما آمادگی آن را داریم کــه از خاک، منافع و 

فضای مان دفاع کنیم.
رئیس ستاد کل نیروهای مسلح توضیح داد: این عملیات توسط 
ســپاه پاسداران انجام شــد اما در هم افزایی با سپاه، به حمدالله 
ارتش جمهوری اســلامی ایران با واحدهای پدافندی ســپاه و 
ارتش، دفاع از فضای کشــور را بر عهده داشــتند و همچنان بر 
عهده دارند، نیروهای مسلح ما در آمادگی کامل به سر می برند و 
چنانچه نیاز باشد مجدداً وارد عمل خواهند شد. تدابیر لازم برای 
امنیت فضای کشور و سایر مراکز کشور به عمل آمده و امیدوارم 
این عملیات موفق طلیعه ای برای پیروزی مردم مظلوم فلسطین 

بر رژیم صهیونیستی باشد.
سرلشــکر باقری در پاسخ به ســوالی مبنی بر اینکه اگر دولت 
آمریکا بخواهد با رژیم صهیونیســتی علیه ایران همکاری داشته 
باشد پاســخ ایران چه خواهد بود، گفت: ما این پیام را از طریق 
سفارت ســوئیس به آمریکا منتقل کردیم که چنانچه آمریکا در 
اقدامــات تجاوزگرانه بعدی صهیونیســت ها از طریق پایگاه ها و 
امکانات نظامی که در منطقه دارند، مشارکتی داشته باشد و این 
اطلاعات برای ما قطعی شود، پایگاه ها، نفرات و امکانات آمریکا 
در منطقه امنیتی نخواهند داشت و ما او را مانند متجاوز می بینیم 

و با آمریکا هم برخورد لازم را خواهیم داشت.

توضیحات قالیباف درباره روند بررسی 
بخش دوم لایحه بودجه در مجلس

رئیس مجلس شــورای اســلامی ضمن ارائه توضیحاتی 
درباره روند بررســی بخش دوم لایحه بودجه سال ۱۴۰۳ 
در مجلس شــورای اسلامی گفت که ما در زمان رسیدگی 
حق تغییر در منابع و مصارف بودجه و ایجاد حکم جدیدی 

را نداریم.
محمدباقر قالیباف در جلســه علنی امروز مجلس شــورای 
اســلامی در پاســخ به تذکر البرز حســینی نماینده خدابنده 
درباره روند رسیدگی به بخش دوم لایحه بودجه سال ۱۴۰۳ 
اظهار کرد: بخش دوم بودجه براســاس بند »ب« ماده ۱۸۲ 

آیین نامه مورد بررسی قرار می گیرد.
وی اضافه کرد: مجلس شورای اسلامی و دولت حق ندارند 
که در زمان بررسی این بخش به منابع و مصارف دست زده 
و حکم جدیدی بنویسند لذا نمایندگان می توانند پیشنهادات 
خود را در هر ســرفصل ثبت کنند بدون آنکه حکم و تبصره 

جدیدی اضافه شود.
رئیس مجلس شــورای اســلامی یادآور شد که بخش 
دوم لایحــه بودجــه درباره جداول کلان و پیوســت ها 
شــامل طرح هــای عمرانــی و شــرکت ها و واگذاری 

است. دارایی ها 
سیدالبرز حســینی نماینده خدابنده در مجلس در تذکر خود 
اظهار کرد: روند رسیدگی به بخش دوم لایحه بودجه چگونه 
اســت؟ آیا قرار است ســرفصل ها و بودجه دستگاه ها مورد 
رســیدگی قرار گیرد یا این که بودجه مربــوط به پروژه های 
ریز دســتگاه ها و مناطق مختلف کشــور مورد رسیدگی قرار 

می گیرد؟

معاون مالی و اقتصاد شهری شهرداری تهران:

امسال حداقل ۱۰۰ هزار میلیارد 
سرمایه گذاری خارجی خواهیم داشت

معاون مالی و اقتصاد شــهری شــهرداری تهران، گفت: در 
ســال ۱۴۰۳ حداقل ۱۰۰ هزار میلیارد سرمایه گذاری خارجی 

خواهیم داشت.
لطف الله فروزنده معاون مالی و اقتصاد شــهری شهرداری 
تهران، گفت: در حوزه سرمایه گذاری دو کار عمده انجام شده 
اســت، در اولین اقدام تکلیف ۵۰ پروژه که سال ها بر زمین 
مانده و قفل شده بودند تعیین شد؛ و در حال حاضر ۷۰ درصد 
از مشکلات این پروژه ها حل شــده و این سرمایه گذاری ها 
و مشــارکت ها با بخش خصوصی داخلی صورت گرفت، که 

برای تداوم این مسیر فرآیندها نیز اصلاح شده است.
فروزنده با اشــاره به فراهم کردن بســتر ســرمایه گذار 
خارجی افزود: در دومین اقدام زمینه برای ســرمایه گذاری 
خارجی ایجاد که نمونه بــارز آن در توافق با طرف چینی 
جهت تأمین نــاوگان برقی حمل و نقــل عمومی متجلی 

شده است.
معاون شــهردار تهــران ادامه داد: علاوه بــر این در زمینه 
زباله سوز، ساخت هتل، ساخت مســکن صنعتی، شهربازی، 
ورزشــگاه و یک مرکز بین المللی تجاری مذاکرات بســیار 
مناسبی با ســرمایه گذاران خارجی انجام شده است و تمامی 

این موارد در حال نهایی شدن است.
وی افزود: برنامه ما این اســت که در ســال آینده حداقل 
۱۰۰ هزار میلیارد تومان جذب ســرمایه گذاری خارجی داشته 
باشیم که با اجرای این اقدام و حضور سرمایه گذاران خارجی، 
اعتماد برای سرمایه گذاری در ایران بیشتر خواهد شد و میزان 
ســرمایه گذاری خارجی با توجه به بسترهایی که فراهم شده 

است افزایش خواهد یافت.
فروزنده در بخش دیگری گفت: کشور ایران از ظرفیت های 
بالایی برخوردار اســت، لذا در جاهایی که ظرفیت وجود دارد 
نگاهمان به داخل و توانمندی های داخلی است، در شهرداری 
بایســتی تولید منبع کنیم، ضمن اینکه بستر حضور سرمایه 

گذاران داخلی را بیش از پیش فراهم نمائیم.
وی ادامــه داد: به عنوان مثال می توان به اتفاقات خوبی که 
در شهر آفتاب روی داده است اشاره کرد، شهر آفتاب به دلیل 
برخورداری از زیرساخت های مناســب و فراوان می تواند به 

هاب منطقه تبدیل شود.

سرلشکر باقری:

عملیات وعده صادق با موفقیت انجام شد

رئیس دیوان عالی کشور گفت: فرمایشات اخیر رهبر معظم انقلاب در مورد موضوع عفاف و 
حجاب، حرمت شکنی در ماه مبارک رمضان و روزه خواری فصل الخطاب است.

رئیس دیوان عالی کشور گفت: مسئولین با عنایت به مطالبه جدی مردم باید به وظایف و 
تکالیف شرعی و قانونی خود عمل کرده و در این زمینه نباید از توطئه های دشمنان خارجی و 
عناصر خائن داخلی در عرصه های اقتصادی، اجتماعی و فرهنگی غفلت کرد. حجت الاسلام 
والمســلمین محمد جعفر منتظری در جلسه شورای معاونین با بیان روایتی از امیرالمومنین 
ریعَةِ الأمرُ باِلمَعروفِ، و النَّهیُ عَنِ المُنکَرِ، و إقامَةُ الحُدودِ، به  علی )ع( مبنی بر اینکه قِوامُ الشَّ
فرمایشات مقام معظم رهبری )مدظله العالی( در دیدار مسئولین با ایشان در ماه مبارک رمضان 
پرداخت و عنوان کرد: فرمایشات اخیر رهبر معظم انقلاب در مورد موضوع عفاف و حجاب، 
حرمت شکنی در ماه مبارک رمضان و روزه خواری فصل الخطاب است.  رئیس دیوان عالی 
کشور همچنین با اشاره به خطبه های نماز عید فطر مقام معظم رهبری افزود: مسئولین ذی 
ربط با عنایت به مطالبه جدی مردم مؤمن و متدین ایران اسلامی باید به وظایف و تکالیف 
شرعی و قانونی خود عمل نمایند و در این زمینه نباید از توطئه های دشمنان خارجی و عناصر 
خائن داخلی در عرصه های اقتصادی، اجتماعی و فرهنگی غفلت کرد.  وی اظهار داشت: در 
سال جدید باید موانع موجود در جهت تکریم ارباب رجوع، خدمت صادقانه و بی منت به مردم 
و اصحاب پرونده هر چه سریعتر رفع گردد و برنامه تحولی دیوان عالی کشور با قدرت هر چه 
تمام اجر ایی شود که در این زمینه ارزیابی عملکرد سال گذشته و احصاء نقاط ضعف و قوت 

و شناسایی آسیب ها حائز اهمیت است.

معاون مســکن و ساختمان اداره کل راه و شهرسازی خوزستان گفت: بیش از ۴۷ هزار 
و ۲۵۰ متقاضی خوزستانی در طرح جوانی جمعیت ثبت نام کرده اند.

میثم آذرســا در گفت و گو با ایســنا در خصوص اجرای طرح قانون جوانی جمعیت در 
خوزستان اظهار کرد: مطابق با آیین نامه ماده ۴ قانون حمایت از خانواده و جوانی جمعیت، 
به خانواده هایی که فرزند ســوم به بعدشــان، پس از ۲۴ مهر ماه ۱۴۰۰ )تاریخ تصویب 
قانون حمایت از خانواده و جوانی جمعیت( متولد شــده باشــند و همچنین خانواده های 

دارای چهار فرزند زیر ۲۰ سال، در صورت واجد شرایط بودن زمین تعلق می گیرد.
وی با بیان اینکه در سال گذشــته روزانه ۰.۵ درصد به آمار متقاضیان جمعیت جوانی 
جمعیت در خوزســتان افزوده می شــد، افزود: تاکنون بیش از ۴۷ هزار و ۲۵۰ متقاضی 
خوزســتانی در طرح جوانــی جمعیت ثبت نام کرده اند.آذرســا خاطرنشــان کرد: حجم 
متقاضیان طرح های نهضت ملی مســکن و جوانی جمعیت نسبت به میزان تامین زمین 
بســیار بیشتر است. میانگین ثبت نام متقاضیان طرح در خوزستان ۴ برابر بیشتر از نرمال 
کشور است وی گفت: در استان خوزستان میانگین ثبت نام هایی که انجام شده نسبت به 
نرمال کشوری و برش جمعیتی استان به نسبت جمعیت کشور، ۴ برابر بیشتر بوده است.
معاون مسکن و ســاختمان اداره کل راه و شهرسازی خوزستان با بیان اینکه در سال 
گذشــته تعداد متقاضیان، مازاد بر پیش بینی ها شده بود، افزود: برنامه ما در زمینه تامین 
زمین در سال گذشته خوب بوده اما حجم متقاضیان در حوزه جوانی جمعیت به اندازه ای 

زیاد بود که همچنان در حال تامین زمین هستیم.

شرکت ملی پست در راستای نوســازی ناوگان پستی کشور در مراسمی ۳۵ دستگاه خودروی وانت 
زاگرس دو کابین و الحاق آن به ناوگان شبکه پستی کشور را رونمایی کرد. محمود لیایی – مدیرعامل 
شرکت ملی پست در آیین رونمایی از ۳۵ دستگاه خودروی وانت زاگرس دو کابین و الحاق آن به ناوگان 
شبکه پستی کشور اظهار کرد: هدف از برگزاری این برنامه، تاکید بر جی نف و تکمیل پایگاه آن است. 
با توجه به اینکه نوسازی ناوگان داشته باشیم، دیدگاه مدیران ارشد شرکت پست این بود که علاوه بر 
نوسازی از ظرفیت های موجود برای پروژه جی نف استفاده کنیم.   وی افزود: امسال را سال خوبی برای 
همکاران و شــبکه پستی کشور می بینیم و درصددیم تا پایان سال، ماه به ماه و فصل به فصل چنین 
افتتاح هایی داشــته باشیم تا سبب رونق کسب و کار و شبکه پستی کشور شویم.   مدیرعامل شرکت 
ملی پست در ادامه گفت: ضمن تشکر از حمایت های انجام شده انتظار خود از وزارت ارتباطات را اعلام 
می کنیم که در این راه سخت نیازمند کمک همه مسئولان هستیم؛ همچنین از سازمان برنامه و بودجه 
کشــور برای توجه به اهمیت این موضوع تشکر می کنم.   در ادامه این مراسم، رضا ربانی- مدیرکل 
جغرافیایی و اطلاعات مکانی کشور- اظهار کرد: پایگاه جی نف برای جمع آوری اطلاعات مکانی کشور 
طراحی شــده است و متولی به روزرســانی و نکه داری پایگاه برعهده شرکت ملی پست است.   وی 
افزود: حدود ۴۲ میلیون مکان کشور در این پایگاه جمع آوری شده است و با حمایت مقام عالی وزارت 
ارتباطات و اعضای هیأت مدیره پســت استارت تکمیل پروژه در سطح شهری سال گذشته زده شد و 
اکنون ۱۱۳۰ شهر کشور در پایگاه ملی جی نف دارای آدرس یکسان و استاندارد شد. امسال بحث نقاط 
روســتایی در دســتور کار قرار دارد و برای این کار ۳۷ هزار روستای بالای ۲۰ خانوار در فاز اول بحث 

تکمیل پروژه جی نف اتفق خواهد افتاد.  

فرمایشات اخیر رهبر انقلاب درباره 
حجاب فصل الخطاب است

ثبت نام بیش از ۴۷ هزار خوزستانی 
در طرح جوانی جمعیت

فصل جدید در نوسازی 
ناوگان پستی کشور

مدیرعامل شرکت ملی پست خبر داد:معاون مسکن و ساختمان اداره کل راه و شهرسازی خوزستان:رئیس دیوان عالی کشور:

برخی از دانشــجویان دانشگاه ییل در حمایت از مردم فلسطین 
دست به اعتصاب غذا زدند.

 به نقل از نشنال، این گروه از دانشجویان، دانشگاه معروف ییل 
را به دلیل سرمایه گذاری در شرکت های تامین کننده تسلیحات 
برای رژیم صهیونیستی، به »همدســتی در نسل کشی« متهم 

کردند. 
این گروه از دانشجویان دانشگاه ییل از روز جمعه اعلام کردند 
که اعتصاب غذا را آغاز کردند تا این دانشــگاه معروف را تحت 
فشــار قرار دهند تا از سرمایه گذاری در شرکت های تسلیحات و 

تجهیز اسرائیل صرف نظر کند.
ایــن اقدام پس از آن صــورت می گیرد که گروه دانشــجویی 
اعتصاب کنندگان غذا برای فلســطین در نامه ای به پیتر سالوی، 
رئیس دانشــگاه ییل، این نهاد را به »همدستی در نسل کشی« 
در غزه متهم کرده و از او خواســته اســت که علناً به ســرمایه 
گذاری دانشــگاه در شرکت های تسلیحاتی پایان دهد. این گروه 
نوشــت: »با توجه به افزایش روزانه تلفات نسل کشی در غزه و 
حمله به رفح که تبعات فاجعه باری به بار می آورد، این مسئولیت 
اخلاقی شماست که مؤسسه آموزشــی ما را از فهرست حامیان 
نسل کشی حذف کنید«. در این نامه به آقای سالوی تا روز جمعه 
فرصت داده شــد تا بیانیه ای عمومی ارائه کنــد. زمانی که این 
امر محقق نشــد، دانشــجویان گفتند که از روز گذشته اعتصاب 
غذا را آغاز می کنند.  ســالوی هم در این خصوص پاسخی نداده 

اســت. بنابراین این گروه اعتصاب کننده در بیانیه ای اعلام کرد: 
اعتصاب کنندگان تا زمانی که خواسته هایشــان برآورده نشود به 

روزه خود ادامه می دهند.
بر اســاس گزارش دفتر ســرمایه گذاری دانشگاه ییل، تا ژوئن 

گذشته، ییل بیش از ۴۰ میلیارد دلار موقوفه داشته است.
در بیانیه دانشــجویی دانشجویان آمده اســت که بیش از ۱.۳ 
میلیارد دلار از این مبلغ توســط یک شــرکت سرمایه گذاری با 
ســهام در شرکت های هوافضا Aerojet Rocketdyne و 
Howmet Manufacturing و همچنین سرمایه گذاری 
جداگانه در شــرکت های اســلحه ســازی آمریکا مانند لاکهید 

مارتین، نورث روپ گرومن و ریتون مدیریت می شود.

معاون فرهنگی جهاد دانشــگاهی گفت: محیط دانشــگاهی باید 
شــاداب تر و انعطاف پذیرتر باشــد؛ آن گونه که رهبری عزیزمان 
اعلام کردند که دانشــجویان باید تحلیل سیاســی داشته باشند و 
بتوانند در بزنگاه ها، نســبت به مســائل مهم جامعه واکنش نشان 
دهند.    علیرضا کلانترمهرجردی، معاون فرهنگی جهاد دانشگاهی 
با اشــاره به دیدار مقام معظم رهبری با دانشــجویان اظهار کرد: 
مطابق سال های گذشته در ایام ماه مبارک رمضان شاهد این دیدار 
با دانشــجویان بودیم، در این فرصت و فرصت ها جهت گیری های 
حرکت دانشــجویی و تشکل های دانشــجویی در بیانات رهبری 
انقلاب اسلامی عنوان می شود.  معاون فرهنگی جهاد دانشگاهی 
با اشــاره به حضور منتخبی از تشکل های دانشجویی تصریح کرد: 
دانشــجویان و نمایندگان تشــکل های دانشجویی در این جلسات 
به صورت بی پروا و مســتقیم موضوعات مختلفی از قبیل مســائل 
داخلــی و بین المللــی مطرح می کننــد، ایجاد فضــای نقد برای 
دانشجویان، نشان می دهد که رهبر انقلاب برای دانشجویان ارزش 
فراوانی قائل هســتند. وی افزود: امسال باتوجه به تحولات منطقه 
و، مســائل داخلی و تغییرات اجتماعی، دیدار متمایزتر با دیدارهای 
گذشته بود، در محتوای سخن نمایندگان تشکل های دانشجویی با 
محکومیت جنایت رژیم صهیونیستی آمادگی خود را برای اعزام به 
غزه اعلام کردند و صحنه های جالبی از نحوه ارتباط و تعامل میان 
دانشجویان و رهبری را شاهد بودیم. کنش و واکنش های احساسی 
و عاطفی با زبان و صورتی جدید تر خودنمایی می کرد.  مهرجردی 

با اشــاره بــه اینکه در این جلســه موضوعات داخلــی نیز مطرح 
شــد، عنوان کرد: مشکلات معیشــتی مردم و تورم از موضوعات 
پرتکرار دانشــجویان در دیدار با رهبری بود و خوشــبختانه با ارائه 
نقدهای کارشناسانه، فضایی مناسبی برای تعامل شکل گرفته بود. 
این جنس دیدارها می تواند بســیار کمک کننده برای تشــکل های 
دانشجویی باشد تا با استفاده از این تریبون، به شکلی آزاد اندیشانه 
مســائل و معضلات اجتماعی را مطرح کننــد.  وی افزود: محیط 
دانشگاهی باید شــاداب تر و انعطاف پذیرتر باشد آن گونه که مقام 
معظم رهبری اعلام کردند که دانشگاه و دانشجویان باید هوش و 
تحلیل سیاسی داشته باشند و بتوانند در بزنگاه ها نسبت به مسائل 

مهم جامعه واکنش نشان دادند. 

 اعتصاب غذای دانشجویان آمریکایی 
در حمایت از مردم فلسطین

دانشجو و دانشگاه باید 
دارای هوش و تحلیل سیاسی باشد


